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Občina Hoče-Slivnica               
   
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-015/2021-002 
Datum:  14. 10. 2021 
 
 
 

Z A P I S N I K  
18. seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v četrtek,  

14.10. 2021 2021, ob 17. uri v KD Hoče. 
 
 
                                                              TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Seja se prične ob 17. uri. Prisotnih je 16 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. Dr. Marko Soršak, župan pozdravi novega člana OS Rada Lobnika in mu zaželi vse 

dobro. 

 
Prisotni: Meglič Aleš, Gajser Zdenka, Habinc Benjamin, Kavaš Andreja, Klajderič Jožica, Klajnšek Rok, 
Merkuš Jožef, Motaln Marija, Kalšan Kildenfoss Simona, Paulinič Frangež Jelena, Pučko Anica, Rauter 
Martina, Smogavec Marko, Lobnik Rado, Vrhovšek Darko, Vrhovšek Konrad. 
 
Odstotni: Andreas Leitinger, dr. Kobal Aleš,  Pust Boris. 
 
Ostali prisotni: 
Metka Meglič – v.d. direktorice OU, Maja Krajnc, Janja Zorman, Katja Arnšek – strokovna služba OHS, 
Boštjan Horvat – predsednik KS Orehova-Hotinja vas, Uroš Blažič – predsednik KS. 
 
Poročevalci: 
Alojz Velički, ravnatelj – OŠ Dušana Flisa Hoče, Franc Gosak – ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka,  

 
Zapisnikar: 
Neva Dolgoš  
 

 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE  

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16  

ZA:  15  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/1 JE SPREJET. 
 

 

 
 
 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 18/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 4. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/2 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 4 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 18/3  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 5. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/3 JE SPREJET. 
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TOČKA 5 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 24., 25, 26., 27. in 28. KORESPONDENČNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in pred sejo.  

Dr. Marko Soršak, župan  predlaga glasovanje za vse korespondenčne seje skupaj. 

 

Razpravljal ni nihče, dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
SKLEP ŠT. 18/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 24. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/4 JE SPREJET. 
 

 

 
SKLEP ŠT. 18/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 25. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/5 JE SPREJET. 
 

 

                                
                              

SKLEP ŠT. 18/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 26. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/6 JE SPREJET. 
 

 

 
                              
 

SKLEP ŠT. 18/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 27. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  
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ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/7 JE SPREJET. 
 
 
 

 

SKLEP ŠT. 18/8  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 28. korespondenčne seje 
Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16  

ZA: 16  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 18/8 JE SPREJET. 

 
 
                                                               TOČKA 6 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje in nekaterimi dopolnitvami - tudi dodano točko 
dnevnega reda -  v rokih določenih s poslovnikom.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je dr. Marko Soršak, župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red 18. redne seje OS  

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 4. izredne seje. 

4. Pregled in potrditev zapisnika  5. izredne seje 

5. Pregled in potrditev zapisnikov 24., 25., 26., 27. in 28. korespondenčne seje. 

6. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

7. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini 
Hoče-Slivnica. 

8. Obravnava in potrditev Pravilnika o dodeljevanju denarnih pomoči v Občini Hoče-

Slivnica – prva obravnava. 

9. Obravnava in potrditev Pravilnika o subvencioniranju otroške prehrane v Občini 

Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

10. Obravnava in potrditev Pravilnika o zahtevah za grobove in označbe grobov v 

Občini Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

11. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi višine grobnine za grobove na 

pokopališčih, ki so v upravljanju režijskega obrata Občine Hoče-Slivnica. 

12. Obravnava in potrditev Cenika uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in 

naprav ter druge pokopališke infrastrukture ter pokopališko moštvo. 

13. Obravnava in potrditev Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v 

osnovni zdravstveni dejavnosti na programu splošne ambulante v 

socialnovarstvenem zavodu – prva obravnava. 
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14. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na 

zemljišču  parc. št. 1462/4, k.o. Spodnje Hoče. 

15. Obravnava in potrditev Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na 

zemljišču parc. št. 754/4, k.o. Rogoza. 

16. Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Hoče-

Slivnica. 

17. Pregled investicij v teku – oktober 2021 
18. Obravnava in potrditev IV. rebalansa proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2021 

- po skrajšanem postopku. 

19. Vprašanja in pobude. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16 
 

 

ZA:   16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/9 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 7 
 OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH 

VRTCIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli  s sklicem seje in dopolnitvami v rokih določenih s 
poslovnikom. 
  
Uvodno obrazložitev sta  podali Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka, Franc Gosak, ravnatelj OŠ 

Franca Lešnika Vuka in Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 

 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/10  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v javnih 
vrtcih v Občini Hoče-Slivnica. 

 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/10 JE SPREJET. 
 

  17.13 – Alojz Velički in Franc Gosak zapustita sejo. 
 



Zapisnik 18.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 14.10.2021 6 

 
   

TOČKA 8 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O DODELJEVANJU DENARNIH POMOČI V 

OBČINI HOČE-SLIVNICA – PRVA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek kvar, strokovna sodelavka. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak predlaga, da se, ker ni bilo pripomb in v skladu s 76. členom poslovnika, Pravilnik 
sprejeme hkrati v prvi in drugi obravnavi, s čimer so se prisotni strinjali. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/11  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o dodeljevanju denarnih pomoči 
v Občini Hoče-Slivnica v prvi in drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 16 
 

 

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/11 JE SPREJET. 
 

 

 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SUBVENCIONIRANJU OTROŠKE PREHRANE V 

OBČINI HOČE-SLIVNICA – PRVA OBRAVNAVA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak predlaga, da se, ker ni bilo pripomb in v skladu s 76. členom poslovnika, Pravilnik 
sprejeme hkrati v prvi in drugi obravnavi, s čimer so se prisotni strinjali. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 18/12 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o subvencioniranju otroške 
prehrane v Občini Hoče-Slivnica v prvi in drugi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16  

ZA:   16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/12 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ZAHTEVAH ZA GROBOVE IN OZNAČBE GROBOV 

V OBČINI HOČE-SLIVNICA – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka. 
 

Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/13  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o zahtevah za grobove in 
označbe grobov v Občini Hoče-Slivnica po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 16  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/13 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 11 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE GROBNINE ZA GROBOVE NA 
POKOPALIŠČIH, KI SO V UPRAVLJANJU REŽIJSKEGA OBRATA OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka. 
 

Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 
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Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/14 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi višine grobnine za 
grobove na pokopališčih, ki so v upravljanju režijskega obrata Občine Hoče-Slivnica. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16  

ZA:  16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/14 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV CENIKA UPORABE POKOPALIŠČA, POKOPALIŠKIH OBJEKTOV IN NAPRAV 

TER DRUGE POKOPALIŠKE INFRASTRUKTURE TER POKOPALIŠKO MOŠTVO. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek Kvar, strokovna sodelavka. 

 

Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podala Anica Pučko, podpredsednica odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/15  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Cenik uporabe pokopališča, pokopaliških 
objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture ter pokopališko moštvo. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  16  

ZA: 16  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/15 JE SPREJET. 
 

 

 
17. 26 - sejo zapusti Rok Klajnšek. 
 
 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PODELITVI KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE JAVNE 

SLUŽBE V OSNOVNI ZDRAVSTVENI DEJAVNOSTI NA PROGRAMU SPLOŠNE AMBULANTE V 

SOCIALNOVARSTVENEM ZAVODU – PRVA OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja Arnšek kvar, strokovna sodelavka. 



Zapisnik 18.  redna seja Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 14.10.2021 9 

 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti 
Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje 
javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti na programu splošne ambulante v 
socialnovarstvenem zavodu v  prvi obravnavi. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 15 
 

 

ZA: 15  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/16 JE SPREJET. 
 

 

 
 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA 

ZEMLJIŠČU  PARC. ŠT. 1462/4, K.O. SPODNJE HOČE. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Krajnc, strokovna sodelavka. 

 

Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/17 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o ukinitvi grajenega javnega 
dobra na parc. št. 1462/4, k.o. Spodnje Hoče. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  15 
 

 

ZA:  15  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/17 JE SPREJET. 
 

 

 
 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA 

ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 754/4, K.O. ROGOZA. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU. 

 

Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/18 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra na zemljišču parc. št. 754/4, k.o. Rogoza. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju   
 

 

ZA:    PROTI: 0 
 

 

SKLEP ŠT. 18/18 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 16 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMB IN DOPOLNITEV ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO 

KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBSTOJEČO KOMUNALNO OPREMO NA OBMOČJU OBČINE HOČE-
SLIVNICA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob dopolnitvah gradiva skladu s poslovnikom. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU. 
 
Stališče je podal Marko Smogavec, podpredsednik odbora za okolje in prostor. 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno pravne komisije. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/19  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Spremembe in dopolnitve Odloka o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 
območju občine Hoče-Slivnica po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 15 
 

 

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/19 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 17 
SEZNANITEV S PROJEKTI OKTOBER 2021. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob dopolnitvi gradiva. 
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Uvodno obrazložitev po posameznih projektih je podala Metka Meglič, v.d. direktorice OU in dodatno 

obrazložitev dr. Marko Soršak. 

 
 

TOČKA 18 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV IV. REBALANSA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2021 - 

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 8. 10. 2021. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, strokovna sodelavka. 
 
Rado Lobnik je zastavil vprašanje v zvezi s kreditom, nanj mu je odgovoril dr. Marko Soršak, župan. 
 
Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 18/20  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi IV. rebalans proračuna Občine Hoče-
Slivnica za leto 2021 - po skrajšanem postopku. 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  15  

ZA: 15  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 18/20 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 19 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Aleš Meglič poda naslednje pobude: 
- PROŠNJA ZA UREDITEV JAVNE RAZSVETLJAVE VEZNA ULICA V RADIZELU 
Prebivalci Vezne ulice v Radizelu so dne 11.02.2019 podali prošnjo na Občino Hoče - Slivnica za 
ureditev javne razsvetljave, ker jih skrbi za varnost. Ponoči je ulica nevarna za pešce, otroke, ki se 
vračajo domov iz šole, treningov. Prošnja za razsvetljavo in opozorilo o nevarnosti pešcev je bila 
povedana tudi predsedniku KS Slivnica g. Pišeku. Pri zapiskih sej KS Slivnica nisem zaznal, da je bila 
tema povedana ali izpostavljena. Zanima me kdaj bo razpisano javno naročilo za širitev javne 
razsvetljave v Občini Hoče Slivnica? Javni razpis je bil nazadnje objavljen 20.07.2017 – na spletni 
strani Občine Hoče Slivnica (https://www.hoce-slivnica.si/razpis/92554). Koliko sem seznanjen s strani 
prebivalcev Vezne ulice niso do danes dobili odgovora v zvezi s postavitvijo ali rešitvijo javne 
razsvetljave. Zanima jih ali bo uslišana njihova želja.  
Glede na to, da električni drogovi že stojijo in bi bilo smotrno it pogledat kaj se lahko naredi, da lahko 
zagotovimo varno pot vsem prebivalcem Vezne ulice.  
 
Priloga: prošnja za ureditev javne razsvetljave in podpisi prebivalcev Vezne ulice. 
 
- CESTA NA AGRARNO – Hotinja vas - Agrarna 
Na relaciji Hotinjska cesta proti Cesti na Agrarno je cesta že toliko uničena, da so pokrovi od 
kanalizacije višji od cestišča za 5 – 10cm. Če nisi previden si lahko kaj hitro narediš škodo na vozilu. 
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Prav tako sem opazil veliko luknjo na Hotinjski cesti pri Kulturnem in gasilskem domu v Hotinji vasi. 
Tam je prav tako velika nevarnost za nastanek materialne škode na vozilu. Prosim če se bi lahko ta 
del začasno uredil.  
 
- ASFALTIRANJE CESTE FAJFAR – LOBNIK 
Dne 11.junija 2020 sem podal predlog na KS Hoče g. Martini Rauter ker se prebivalci Hočkega Pohorja 
ter dela Pivole sprašujemo kdaj se bodo pričela dela asfaltiranja ceste na odseku / ovinku Fajfar - 
Lobnik (slika v prilogi). Da se cesta ureja približno dva do trikrat letno je na daljši rok z ekonomskega 
vidika bolje če se cesta asfaltira. To ne zajema kilometre cest, ampak približno 250m asfaltirane ceste 
bi narisala nasmeh na marsikateri obraz voznikov, ki se po tej razriti cesti vozi vsak dan. Ta cesta bi se 
lahko tudi povezala z Pivolsko ulico, ki meji med Občino Maribor - Razvanje, ter Občino Hoče - 
Slivnica.  
Na 7. redni seji KS Hoče, 23. 6. 2020. Pri točki 5 - Pobude in vprašanja je ga.Rauter prebrala dopis 
katerega sem poslal – ureditev asfaltiranje ceste približno 250 m na odseku/ovinku Fajfar - Lobnik v 
naselju Pivola. Ga. Martina Rauter pove, da se bo prispela pošta posredovala na občino k strokovnemu 
delavcu. Zanima me ali bo predlog zaveden za obravnavo pri sprejemanju proračuna za leto 2021 – 
2022? 
 
- KONCESIONAR – delo na cesti  
Zahvala gre koncesionarju Kipertrans in režijskemu obratu za zelo uspešno opravljeno delo s čiščenji 
obcestnih jarkov, krpanje makadamskih cest in asfalta, košnje trave in urejanja okolice.  
 
 
Konrad Vrhovšek pove, problematiko JR na Polani in sicer: 
v začetku aprila je drog javne razsvetljave  pri stanovanjski hiši Lubanjšek Polana 17 padel (dotrajan ). 
Po obvestilu so ga naslednji dan sanirali, da ni bil nevaren za okolico. 
Do ponovne vzpostavitve je prišlo komaj po treh mesecih. 
Veliko klicev je bilo na občino Hoče-Slivnica, kdaj bo razsvetljava zopet delala,  uslužbenci  OU so se 
trudili in klicali koncesionarja vendar brez uspeha. sprotno so nas obveščali kaj se dogaja in da  bodo 
luči kmalu, kar je po treh mesecih vendar le uspelo. 
Hvala vsem zaposlenim, ki so vlagali trud za neresnega koncesionarja. 
V pogodbi piše, da se nevarne stvari uredijo v 12h, nujne v dveh dneh, ostalo pa v 14 dneh. 
Tu pa se zgodba ne konča,  izvajalci del so sistem nastavili tako, da se luči prižgejo vsaj dve uri 
prehitro, ko je še sončna svetloba, prav tako pa še zjutraj gorijo, ko je že sonce na vidiku. 
Predlagal sem zaposlenemu v OU in tudi sedaj so njegovi klici neuspešni. Porabljeno energijo pa 
plačuje občina . 
Kljub vsemu še enkrat hvala za razumevanje, in trud ,ki ga vlagate v OU. 
 
Drugih pobud in vprašanj ni bilo zato se dr. marko Soršak, župan zahvali vsem za udeležbo in zaključi 

sejo ob 17.57. 

 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                 

 
 
           
                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                           Dr. Marko Soršak, župan                 


